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Frånvarande: 

 

 

 

I tjänsten deltog: 

 

Gäster: 

Ulla Nilsson (PRO) 

Gunilla Carlén (SPF) 

Barbro Almstedt (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

 

Gurli Hedin (SPF) 

Per Westberg (SPF) 

Sonja Larsson, Adjungerad. 

 

Annica Dominius och Elisabeth Landström 

 

Ulla Thorslund stadsdelsdirektör 

Carina Mannberg verksamhetschef Kosmo 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9    

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Gunilla Carlén  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och särskilt till 

dagens gäster Ulla Thorslund stadsdelsdirektör och Carina Mannberg verksamhetschef på 

Kosmo. Mötet förklarades därefter öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och ledamoten Gunilla Carlén utsågs att justera dagens protokoll 

den 5 juni 2012 kl. 10.30. 

 

Presentation av ny stadsdelsdirektör 

Ulla Thorslund presenterar sig kort och erbjuder sig att komma till pensionärsrådet vid ett 

senare sammanträde så att pensionärsrådet kan förbereda frågor som de önskar ställa. 

Pensionärsrådet enas om att Ulla Thorslund inbjuds till sammanträdet den 17 september 2012. 

 

Presentation av Kosmos verksamhetschef som driver Hässelgårdens vård och 

omsorgsboende 

Carina Mannberg verksamhetschef på Kosmo sedan den 1 mars 2012 presenterar sig. Carina 

berättar att de sedan övertaget har haft utbildningssatsningar för personalen i Kosmos 

arbetssätt, för att involvera personalen i strukturen för verksamheten. Rutiner och arbetssätt 

har implementerats för att få verksamheten att fungera. Kosmo står för Kropp Och Själ Med 

Omtanke. Kosmo grundades i liten skala 1992 i södra Sverige. Vid förra årets 

centralupphandling i Stockholms stad tilldelades Kosmo tre äldreboenden. I nuläget har 

Hässelgården inte full beläggning, de har 4 lediga platser. Det är samma matleverantör som 

tidigare, Fazer Amiga. Verksamheten planerar att starta upp boenderåd och förtroenderåd, 

inbjudan skickas till pensionärsrådet. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Inget att rapportera. Förtroenderåd har inte inrättats varken på Hässelgården eller på 

Koppargården. Adjungerad från Skolörtens förtroenderåd deltog inte vid dagens sammanträde. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 12 juni 2012. 

 

Ärende 6. Inkomna Medborgarförslag och övriga inkomna handlingar. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 9. Protokoll från Näringslivsrådet. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 10. Månadsrapport maj 2012-ekonomi och verksamhet. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

Ärende 11. Omstrukturering av Koppargårdens vård- och omsorgsboende. 

Ärendet utgår.  

 

Ärende 12. Kostnadsanalys av enheten för Funktionsnedsättning - Redovisning av 

vidtagna åtgärder. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 13. Styrning, uppföljning och kontroll av beviljade insatser inom äldreomsorgen 

- återremitterat ärende SDN. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det inte fanns med i utskicket. 

 

Ärende 14. Översyn av styrnings- och ledningssystem i Hässelby-Vällingby sdf. 

Rapport från Förnyelseavdelning, SLK, Stockholms stad.  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Vita villan och parklek i Smedshagen. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 16. Cykelplan för Stockholms stad, Cykelplan 2012. 

Pensionärsrådet vill understryka vikten av trygghet för gångtrafikanter och har i övrigt tagit 

del av ärendet.  

 

Ärende 17. Motion (2012:6) om inrättande av kombolägenheter i Stockholm. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 18. Organisatorisk placering av heminstruktör. 

Pensionärsrådet anser att funktionen heminstruktör fyller en viktig uppgift. Viktigt att 

förvaltningen sprider information om funktionen till allmänheten. 

 

Ärende 19. Organisatorisk placering av Medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) och 

Medicinskt ansvarig rehabiliterare (MAR). 

Pensionärsrådet anser att det är bra med regional koppling. 

 

Ärende 20. Trygghets- och säkerhetsprogram för Stockholms stad 2013-2016. 

Pensionärsrådet framhäver att det är viktigt att det under sommaren finns öppen 

ungdomsverksamhet samt att det finns badvakter under utökad tid. 

 

Ärende 21. Detaljplan för Svalörten 26 i stadsdelen Hässelby Villastad. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 22. Detaljplan för Strandviolen 6 i stadsdelen Hässelby Villastad. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ärende 23. Ansökan om alkoholserveringstillstånd- Svea Pizza Direkt, Silversmedsplan 14, 

Grimsta. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 24.  Ansökan om alkoholserveringstillstånd, Restaurang Husman, Vällingbyplan 10, 

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 25. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  
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Ärende 26. Anmälan av delegationsbeslut. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

Ärende 27. Lex Sarahanmälningar. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 28. Bättre framkomlighet till naturreservatet Kyrkhamn-Lövsta. 

Pensionärsrådet ställer sig helt bakom medborgarförslaget om förbättrad tillgänglighet till 

Kyrkhamn såväl sommar- som vintertid. Pensionärsrådet framhäver vikten av att 

stadsdelsnämnden arbetar för att SL inrättar en busshållsplats närmare Kyrkhamn. 

 

Ärende 29. Uppföljningsrapport gällande utredningstid i barnavårdsärenden – uppdrag från 

stadsdelsnämnden. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 30. Detaljplan för Hässelby Villastad 28:1 i stadsdelen Hässelby Villastad. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

Ärende 31. Ansökan om projektmedel för arbete mot hedersrelaterat våld och förtryck. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

Ärende 32. Ansökan om utvecklingsmedel för att kvalitetsutveckla socialtjänstens arbete mot 

våld i nära relationer. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius meddelar att: 

 Förvaltningen i nuläget inte vet vad som kommer att hända på Koppargården framöver. 

Intagningsstoppet har inneburit att verksamheten i nuläget har 41 tomma platser spridda 

över alla plan. För bättre nyttjande av resurser och underlättande av personalplanering 

planeras en komprimering av antalet platser till mittendelen av huset. Plan 1 och plan 8 

kommer således att tömmas. Anhörigmöte har hållits på avdelning 1 angående den 

planerade flytten. 

 Enheten Hässelby strand hemtjänst kommer att avvecklas. Verksamheten har minskande 

antal kunder vilket gör att enheten inte går ihop ekonomiskt. Kunder och personal 

kommer att flyttas över till Hässelby gård hemtjänst samt hemtjänsten på Hässelgårdens 

seniorboende. 

 

Annica avslutar med att tacka för sig då det är hennes sista medverkan i pensionärsrådets 

sammanträden. 

Pensionärsrådet tackar för gott samarbete och god information genom åren och önskar Annica 

lycka till. 
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§ 8 Övriga frågor 

Pensionärsrådet undrar vad som är planerat för närområdet kring Hässelgårdens vård- och 

omsorgsboende vid den del av huset som vetter mot macken. Då frågan tillhör avdelningen för 

stadsmiljö och teknik fattas enhälligt beslut om att bjuda in avdelningschef Mars Carinder till 

pensionärsrådets sammanträde den 20 augusti 2012 för besvarande av frågor . 

 

Pensionärsrådet undrar hur de gått med inbjudan av nämndens gruppledare till 

pensionärsrådet. Sekreterare Elisabeth sänder ut förfrågan igen via stadsdelsdirektören. 

Presidiet inbjuds till sammanträdet den 12 november 2012. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin önskar alla en trevlig sommar.  

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 20 augusti 2012 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 

 


